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REFERAT	  FRA	  ÅRSMØTE	  I	  NORSK	  PSYKOSYNTESEFORENING	  
	  18.	  mars	  2015,	  Zen	  House,	  Sporveisgata	  29,	  Oslo.	  

	  

Sak	  1:	  	   Godkjenne	  de	  stemmeberettigede.	  

Tilstede:	  10	  stemmeberettigede	  ved	  starten	  av	  møtet.	  

	  

Sak	  2:	  	   Godkjenne	  innkalling,	  møteplan	  og	  forretningsorden.	  

Innstilling:	  Innkalling,	  møteplan	  og	  forretningsorden	  godkjennes.	  

Forslag	  til	  forretningsorden:	  

Hvert	  medlem	  har	  1	  stemme.	  Alle	  saker	  avgjøres	  med	  alminnelig	  flertall.	  Endringer	  av	  vedtektene	  
krever	  2/3	  flertall	  blant	  deltakerne	  på	  årsmøtet.	  Styret	  kunngjør	  vedtektsendringer	  overfor	  samtlige	  
medlemmer.	  

Vedtak:	  

Innkalling	  og	  møteplan	  ble	  godkjent.	  

Framlagte	  forslag	  til	  forretningsorden	  ble	  godkjent.	  

	  

Sak	  3:	   Valg	  av	  ordstyrer,	  referent,	  2	  representanter	  til	  å	  underskrive	  årsmøtereferatet,	  samt	  2	  
representanter	  til	  å	  gå	  gjennom	  kommende	  års	  regnskap	  til	  framleggelse	  for	  neste	  Årsmøte.	  

	   Vedtak:	  

	   Som	  ordstyrer	  ble	  Trond	  Øverland	  enstemmig	  valgt.	  

	   Som	  referent	  ble	  Ingeborg	  Reber	  enstemmig	  valgt.	  

	   Til	  å	  underskrive	  årsmøtereferatet	  ble	  Elizabeth	  Vindenes	  og	  Trond	  Øverland	  enstemmig	  valgt.	  

Til	  å	  gå	  gjennom	  kommende	  års	  regnskap	  til	  framleggelse	  for	  neste	  Årsmøte	  ble	  Gry	  S.	  Wille	  og	  Ann	  
Kristin	  Bjerge	  enstemmig	  valgt.	  

	  

Sak	  4:	   Behandle	  Styrets	  årsberetning.	  

	   Innstilling:	  Årsberetningen	  for	  2014	  godkjennes.	  

	   Trond	  Øverland	  gikk	  igjennom	  årsberetningen	  som	  var	  vedlagt	  møteinnkallelsen.	  

	   Vedtak:	  	  

Enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  5:	   Behandle	  foreningens	  regnskap	  i	  revidert	  stand.	  

	   Innstilling:	  Regnskapet	  som	  presentert	  i	  årsberetningen	  godkjennes.	  
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Kjell-‐Erik	  gikk	  igjennom	  regnskapet	  som	  var	  vedlagt	  møteinnkallingen.	  Regnskapet	  viste	  et	  
underskudd	  i	  driftsresultatet	  på	  kr	  24.775,69.	  Han	  forklarte	  at	  årsakene	  til	  dette	  var	  at	  
styrehonorarene	  for	  både	  2013	  og	  2014	  var	  blitt	  ført	  i	  regnskapet	  for	  2014.	  Videre	  at	  
reklamekostnadene	  var	  blitt	  høye	  p.g.a.	  trykking	  av	  en	  brosjyre,	  samt	  omarbeidelsen	  av	  foreningens	  
hjemmesider	  slik	  at	  de	  kan	  lastes	  ned	  til	  både	  mobilformat	  og	  Ipad.	  Diskusjon	  omkring	  foreningens	  
økonomiske	  sårbarhet.	  	  

	   Vedtak:	  Enstemmig	  vedtatt.	  	  

	  

Sak	  6:	   Vedta	  foreningens	  budsjett.	  

	   Innstilling:	  Styrets	  forslag	  til	  budsjett	  med	  et	  driftsoverskudd	  på	  kr	  2.450	  godkjennes.	  

Kjell	  Erik	  Bjerge	  gjennomgikk	  budsjettet.	  Gry	  S.	  Wille	  spurte	  hva	  kr	  10.000	  til	  arrangementer	  
omfattet.	  Trond	  Øverland	  forklarte	  at	  det	  gjaldt	  alle	  arrangementer	  for	  medlemmene	  bortsett	  fra	  
Psykosyntesekonferansen	  med	  Piero	  Ferrucci	  i	  september.	  Denne	  konferansen	  skal	  bære	  seg	  selv	  
økonomisk.	  	  

	   Vedtak:	  Enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  7:	   Vedta	  handlingsplan	  for	  kommende	  år.	  

	   Innstilling:	  Styrets	  forslag	  til	  handlingsplan	  godkjennes.	  	  

Elizabeth	  Vindenes	  gjennomgikk	  handlingsplanen.	  Diskusjon	  omkring	  hvordan	  psykosyntesen	  som	  
arbeidsmetode	  kan	  bli	  mer	  anerkjent	  i	  samfunnet.	  Det	  ble	  foreslått	  å	  videreutvikle	  samarbeidet	  med	  
Norsk	  Forening	  for	  Psykosynteseterapeuter	  (NFPT)	  gjennom	  fortsatt	  dialog,	  nødvendig	  
kunnskapsheving	  og	  samarbeid	  om	  faglige	  arrangementer.	  Trond	  Øverland	  sendte	  samtidig	  en	  
oppfordring	  ut	  til	  samtlige	  av	  foreningens	  medlemmer	  om	  noen	  kunne	  stille	  som	  vår	  forenings	  
representant	  i	  SABORGs	  arbeidsutvalg	  (sammenslutning	  av	  alternative	  behandlerorganisasjoner)	  for	  
å	  være	  med	  å	  påvirke	  fagmiljø	  og	  faglig	  standard.	  

Vedtak:	  Handlingsplanen	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  8:	   Vedta	  foreslåtte	  endringer	  i	  foreningens	  vedtekter.	  

Innstilling:	  Styrets	  forslag	  til	  endringer	  i	  foreningens	  vedtekter	  og	  i	  dens	  etiske	  retningslinjer,	  
inkludert	  i	  papirene	  til	  årsmøteinnkallingen,	  godkjennes.	  	  

	  	   Trond	  Øverland	  gjennomgikk	  styrets	  forslag	  til	  endringer.	  

	   Vedtak:	  Endringene	  i	  vedtektene	  og	  i	  de	  etiske	  retningslinjene	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  9:	   Valg	  

a) Valgkomiteens	  innstilling	  til	  leder:	  Trond	  Øverland	  (240456	  23935),	  1	  år	  (gjenvalg).	  

Vedtak:	  	  Enstemmig	  valgt.	  

b) Valgkomiteens	  innstilling	  til	  kasserer:	  Dagny	  Catarina	  Dessen	  (090463	  18606),	  2	  år	  (ny).	  

Vedtak:	  Enstemmig	  valgt.	  

c) Valgkomiteens	  innstilling	  til	  styremedlemmer	  og	  varamedlemmer	  til	  styret:	  
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Vedtak:	  	  Enstemmig	  valgt:	  

Elizabeth	  Vindenes	  (180461	  25017),	  styremedlem,	  1	  år	  (ny,	  opprykk	  fra	  vara	  2014).	  

Anne	  Wold	  (201178	  46009),	  styremedlem,	  2	  år	  (ny).	  

Gry	  S.	  Wille	  (290374	  34297),	  varamedlem,	  2	  år	  (ny)	  

For	  varamedlem	  Liv	  Moger	  (150661	  42482),	  og	  styremedlem	  Ingeborg	  Reber	  (031056	  33067),	  
gjenstår	  1	  år	  i	  styret.	  	  

	  

Valg	  av	  Etisk	  Råd:	  

Vedtak:	  Mariann	  Martinussen	  ble	  gjenvalgt	  som	  leder,	  Mona	  Lisa	  og	  Lise	  Rivelsrud	  ble	  gjenvalgt	  som	  
medlemmer.	  	  

	  

Valgkomité	  

Komiteen	  som	  ble	  valgt	  på	  Årsmøtet	  2014	  fortsetter	  i	  ett	  år	  til	  (etter	  vedtektene).	  

	  

Årsmøtet	  ble	  avsluttet	  kl	  19:30.	  

	  

Trond	  Øverland	  	   	   	   	   	   	   Elizabeth	  Vindenes	  

(sign)	  	   	   	   	   	   	   	   	   (sign)	  

	  	  

	   	   	  

	   	  

	  


